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OLO  

OLO always originates from a circle or a line. Using the basic elements to 
create the picture of a light, Designer White challenges our every imagination 
by series that is designed to be limitless in possibilities.

Circular suspension conveys the nostalgic expression traced back to round 
table, which symbolizes ”reunion” in traditional Chinese dining. Rotatable lamp 
shade embedded in cutting-edge design of hollow circles with glare-free LED 
lighting, the CRI 90 softened light can impressively create practical as well 
as ambient light. Occasionally light distribution is allowed due to rotatable 
structure of each shade. Upside or downward, let your imagination run loose 
and allow the fun to begin.

網路世代的蓬勃發展，演化出當代特有的符碼文化，我們所習慣的單字，不僅存在著
傳統字典中明訂的意涵，更衍生彰顯自由想像力的獨到定義；OLO 揉合文字和新世代符碼
概念，在光的領域注入一股文化新浪潮。

字面三個英文字母，象徵圖像中的雙眼與鼻子，少了底部嘴型，任觀者恣意解釋所欲
傳達的表情。設計師將這份意念延伸至燈具，運用簡單的幾何構件，聯手塑造一個迷樣的
留白境地。科技的變化隨著時代快速演進，日常生活物件則保留戀念的過往，環狀吊燈表
達 SEED 對圓桌象徵「團圓」的懷憶，可運用於中式餐桌和會客空間，紅銅與霧黑的配色
則帶來當代新意。均勻的簍空光圈營造空間透視感，翻轉的結構可隨時調整上下的亮度分
配：團圓用餐時光，可將燈罩翻轉向下，而三五好友酒茶片刻則可向上，營造微醺放鬆氣氛。

By  Li, Hui Lun 李慧倫
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Measurement : centimeter / inches

OLO Pendant PC4

Model
SLD-130PC4

Material
metal, aluminum, PP

Light Source
LED 4 x 6.5W 3000K CRI90 1218lm

Weight
2.2kg / 4.9lb

Color

Driver
Built-in dimmable driver

copper + matt black
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Bracket   A8
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Canopy A117-2  
same as shade

11.7cm / 4.6”

OLO Pendant PC6

Model
SLD-130PC6

Material
metal, aluminum, PP

Light Source
LED 6 x 6.5W 3000K CRI90 2000lm

Weight
3.6kg / 7.9lb

Color

Driver
Built-in dimmable driver

copper + matt black

Canopy   A56  
matt black

Bracket   A33
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Measurement : centimeter / inches

copper + matt black shiny black + matt black

shiny black + matt black

OLO Pendant PC8

Model
SLD-130PC8

Material
metal, aluminum, PP

Light Source
LED 8 x 6.5W 3000K CRI90 2530lm

Weight
4.6kg / 10.1lb

Color

Driver
Built-in dimmable driver

copper + matt black
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